
Rácz Róbert 
független polgármesterjelölt 

Börcs 2024 
 

Tisztelt börcsi Választópolgárok, kedves Börcsiek! 

 

Jelenlegi településvezetőként, szeretném megköszönni a regnáló képviselőtestületnek, az 

Önkormányzati Hivatal dolgozóinak, a Börcsön működő civil szervezeteknek, és minden kedves börcsi 

lakosnak, aki tevőlegesen hozzájárult ahhoz, hogy az elmúlt öt évben kicsi falunk szebb, élhetőbb, 

barátságosabb legyen. Azt gondolom, hogy jómagam, és a község képviselőtestülete is, támogattunk 

minden olyan fejlesztést, beruházást, előremutató ötletet-kezdeményezést, mely településünk 

fejlődését, jó megítélését előremozdította. 

Mindezek mellett, sajnos azon sok település közé tartozik Börcs is, ahol gyakorlatilag a fejlesztési 

lehetőségek kizárólagosan akkor állnak elő, ha pályázat útján sikerül azokat elnyerni, egyszóval, ha a 

kereslet megtalálja a kínálatot, tekintettel arra, hogy a saját forrás/bevétel rendkívül szűkös. Ezekkel 

együtt nagyon sok mindent sikerült megvalósítanunk, ami az itt élő emberek komfortérzetét növeli. 

Legyen szó infrastrukturális fejlesztésekről, rendezvényekre elnyert pályázatokról, vagy eszközparkunk 

bővítéséről. Talán a legfontosabb ilyen beruházásunk volt, a Börcsöt Abdával összekötő 85 101-es KPM 

út felújítása, de ide sorolnám még a Magyar Falu Programban elnyert pályázatokat is, amiknek 

köszönhetően megújulhatott a Plébánia Hivatalunk, az óvoda épületén nyílászárókat tudtunk cseréni, 

megtörtént az Önkormányzati Hivatal homlokzat felújítása és korszerűsítése, a ravatalozó épületének 

megújulása, a temetőben új urnafalat tudtunk kialakítani, közterületi játszóteret építettünk, kültéri 

fitness parkkal tudjuk támogatni az itt élők sportolási lehetőségeit, illetve kommunális eszközparkunk 

is bővült. Számos belterületi utunkat tudtuk felújítani, élhetőbbé tenni. Folyamatban van az Öttevény-

Börcs összekötő út felújítása is, mely reményeink szerint június végéig el is fog készülni. Egyedi 

kormánydöntés alapján nyertünk támogatást a börcsi Tűzoltószertár megépítésére, ami hatalmas 

közösségi összefogással 2022-ben el is készült, melyre méltán lehetünk büszkék. Úgy érzem, hogy az a 

rengeteg munka és energia, amit az itteni közösségeink, az önkormányzat dolgozói, és a mindenkori 

képviselőtestületek az elmúlt évek-évtizedek alatt önzetlenül fordítottak a település fejlődésére, 

meghozta gyümölcsét. 

Meglátásom szerint, egy önkormányzati választás évekre meghatározhatja a település életét, annak 

fejlődési irányát, fejlesztéseit, lehetőségeit, és a lakosság komfortérzetét. Börcs a mi közös otthonunk! 

Éppen ezért, kérek minden kedves börcsi választópolgárt, hogy a június 09-ei önkormányzati 

választásokon minél nagyobb létszámban képviseljük a települést, aki teheti vegyen részt a szavazáson, 

segítsék megválasztani a következő öt éves ciklus képviselőtestületét, amely reményeink szerint, 

továbbra is hatékonyan, energikusan, és eredményesen tud dolgozni azért, hogy a mi kis Győr melletti 

településünk, még élhetőbb, szebb, barátságosabb legyen. 

Kérem, hogy minél többen járuljanak a szavazóurnákhoz! Megköszönöm, ha szavazataikkal 

támogatnak, mint független polgármester jelöltet, és az új képviselőtestület megválasztásával 

hozzásegítik a települést egy újabb sikeres, lendületes öt esztendőhöz. 
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